

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

台灣林業科學 35卷2期 中華民國109年6月

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 35 Number 2 June 2020

Research papers

- Tseng CW, Chen CF, Wu YR, Lin JY.** Application of a Stormwater Management Model (SWMM) to Assess the Water Resource Conservation Capability in the Deji Reservoir Watershed..... 103
- Kuo YL, Chang LW, Lin YY, Yu SY.** Relationships of Tree Species Associations with the Topography, Water Availability, and Species Drought Tolerance in the Lienhuachih Forest of Central Taiwan ..... 123
- Huang CY, Hsieh HC, Chen CT, Chen JC.** Effects of Fertilization, Light Environme, and Seedling Density on the Initial Growth of *Casuarina equisetifolia* ..... 143
- Ho YL, Liao YK.** *In vitro* Micropropagation of *Rhododendron kawakamii* Hay. .... 161
- Hsieh HC, Huang CY.** Using NDVI and Landscape Metrics to Assess Impacts of Forest Land-Use in Shitan, Miaoli with Multi-Temporal FORMOSAT-2 Images ..... 173

研究報告

- 曾俊偉、陳起鳳、吳憶茹、林鎮洋·應用集水區水文模式SWMM評估德基水庫集水區之水資源涵養量..... 103
- 郭耀綸、張勵婉、林易養、余尚鈺·台灣中部蓮華池森林樹種群聚與地形、水分有效性及樹種耐旱性的關係..... 123
- 黃俊元、謝漢欽、陳朝圳、陳建璋·施肥、光環境及植株密度對木賊葉木麻黃初期生長之影響..... 143
- 何雅齡、廖宇賡·著生杜鵑之微體繁殖..... 161
- 謝漢欽、黃俊元·應用NDVI與地景指標評估林地利用的衝擊—以苗栗獅潭地區多期福衛二號影像為例..... 173